
ПРОТОКОЛ  ЗА  ВЗЕТИТЕ  РЕШЕНИЯ 
на заседание  на Управителния съвет на САБ, проведено на 17.12.2021 г., 

Дом на архитекта – Плевен 

Поради липса на кворум в 11 ч., заседанието започна 1 час по-късно, в 12 ч. 

По определения за заседанието на УС на САБ на 17.12.2021 г. дневен ред, бяха взети 
следните РЕШЕНИЯ : 

            1. ОРГАНИЗАЦИОННИ ВЪПРОСИ 

1.1.ОБСЪЖДАНЕ НА ВЗАИМОДЕЙСТВИЕТО МЕЖДУ САБ И КАБ „НАСТОЯЩЕ И 
БЪДЕЩЕ. ОПОРНИ ТОЧКИ, ОСНОВНИ ПРИНЦИПИ“ 
УС на САБ реши да се предложи на УС на КАБ обсъждане на проблема за 
взаимодействието и сътрудничеството между двете организации и предложение тази 
дискусия да бъде поставена в предстоящите общи събрания на САБ и КАБ.  

1.2. ОБСЪЖДАНЕ НА КОНЦЕПЦИЯ ЗА РАЗВИТИЕТО И ИЗДАВАНЕТО НА СП. 
„АРХИТЕКТУРА“ 
УС на САБ приема  и дава положителна оценка на концепцията на издателския съвет за 
регулиране обема на изданието, периодичността на изданието, основните направления за 
работа и основните изисквания към материалите, като база за по-нататъшното 
функциониране на  издателския съвет. Потвърждава необходимостта от провеждане на 
конкурс за главен редактор, като издателският съвет да прецени формата на този конкурс. 
Определя тиражът на сп. „Архитектура“ – 1000 (хиляда) бройки. Издателският съвет да 
предложи начините за публикуване на рекламни материали в списанието. 

1.3. ИНФОРМАЦИЯ И ОТЧЕТ ЗА АРХИТЕКТУРНИЯ ФЕСТИВАЛ В „БУРГАС 2021“  
УС на САБ дава положителна оценка на състоялия се в Бургас Архитектурен фестивал и 
приема направения отчет за разходите. Изказва благодарност на Председателя на КАБ 
арх. Владимир Милков, на председателя на РК на КАБ Бургас арх. Събин Попов и на 
председателя на нашето дружество в Бургас и член на УС на САБ арх. Статев. 

2. СТОПАНСКИ ВЪПРОСИ 

2.1. ИНФОРМАЦИЯ ЗА СЪСТОЯНИЕТО НА ДОГОВОРИТЕ ЗА НАЕМНИ ОТНОШЕНИЯ, 
ЗА ИМОТИТЕ НА САБ  
2.1.1.УС на САБ реши да се отложи конкретната информация за следващо заседание на 
УС. 
2.1.2.Относно постъпили молби от наематели УС на САБ реши: да се расрочи плащането 
на дължимите наеми, както следва:  за „Дея ГЕС“ ЕООД- Бургас - до 30.07.2022 г., а на 
„Флаш Д“ – Бургас и „Трейд фиш“- Смолян - до 30.06.2022 г. 
2.1.3. Относно постъпило искане от колегията в Силистра за ремонт на Дома на архитекта.  
А. УС на САБ счита, че ремонтът на „Дома на архитекта“ в Силистра е необходим и 
належащ. 
Б.Арх. Неделчев и арх. Габрашкова да подготвят до комисията по стопанска дейност 
аргументирано предложение по всички проблеми, свързани с този ремонт – съгласуване на 
проект, разделяне, преустройство, разходи, количествено-стойностна сметка. в срок - до 
края на януари 2022 г.  
2.1.4. Относно искане на Анастасия Сиракова като наемател на базата в Широка Лъка, УС 
на САБ реши да се продължи наемния й договор от 1 януари 2022 г., със срок от три години.  
2.1.5.УС на САБ реши да се подготви информация за хода на отписването от списъка на 
държавните имоти на обекти, за които това е необходимо. 
2.2. ОБСЪЖДАНЕ И ВЗЕМАНЕ НА РЕШЕНИЕ ЗА „ДОМА НА АРХИТЕКТА“ – ГР. 
ПЛОВДИВ 
УС на САБ реши: 
         1.Да се установи отново контакт с кандидат -купувача в срок до 15 – 20 януари 2022 г. 
за потвърждаване и актуализиране на офертата.  
          2. Да се сключи договор с брокерска къща за недвижими имоти, която да търси 
подходящ имот. Комисията за стопанска и социална дейност да формулира до края на 



месеца няколко ясни критерии за търсения имот, с които фирмата да се съобрази. 
Стойността на договора да не надвишава 2500 лв. 
          3. Да се обсъди възможността за размяна на собствености с кандидат - купувачите. 

2.3. ВЗЕМАНЕ НА РЕШЕНИЕ ЗА НАГРАЖДАВАНЕ НА ЮБИЛЯРИ 
УС на САБ приема предложения списък за награждаване на юбиляри, като допълнително 
определя две специални награди за цялостно творчество – за арх. Доньо Донев на 100 
години и арх. Петър Андреев на 75 години.  

2.4. ВЗЕМАНЕ НА РЕШЕНИЕ ЗА ПРЕДОСТАВЯНЕ НА СОЦИАЛНИ ПОМОЩИ 
УС на САБ взе решение да се отпуснат социални помощи по 500 лв. на арх. Зоя Златкова и 
арх. Кольо Хлебаров  
Относно заявление от Дружеството във Варна за назначаване на арх. Буцева на пълен 
работен ден на основание решение на съвета на дружеството, УС на САБ реши да бъде 
отложено гледането и да бъде съобразено със щатното разписание. 

2.5. ВЗЕМАНЕ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО МОЛБАТА НА ГЕОРГИЙ РАДЕНКОВ ЗА 
ЗАКУПУВАНЕ НА ВИЛАТА НА ЯЗ. ТИЧА.  
УС на САБ взе принципно решение да се отиде на продажба, да се актуализира контакта с 
кандидат - купувача, като  паралелно арх. Пламен Георгиев до края на януари да ни 
информира дали са се появили други купувачи. 

3. РАЗНИ 

3.1. СТАНОВИЩЕ НА УС НА САБ ПО „ОТВОРЕНОТО ПИСМО“ НА ГРУПА АРХИТЕКТИ 
ЗА ХАЛИТЕ 
УС на САБ подкрепя откритото писмо, че Централни хали имат нужда от едно уникално 
функционално съдържание, което отговаря на тяхната историческа роля, на тяхното 
качество като емблема на София и на тяхната градообразуваща роля, което не е 
постигнато с направените проучвания досега.  
УС на САБ взема решение да организира професионално и обществено допитване под 
формата на конкурс за концептуално решение на Халите като съдържание и архитектура. 
Становището на САБ за бъдещето на Халите да се изпрати до Столичен общински съвет,  с 
призив столичните съветници да заемат своята активна позиция.  

3.2. СТАНОВИЩЕ НА УС НА САБ ЗА ВКЛЮЧВАНЕ В ДНЕВНИЯ РЕД НА ГЕНЕРАЛНАТА 
АСАМБЛЕЯ НА МСА ПРЕЗ 2022 Г. В МАДРИД НА ПРЕДЛОЖЕНИЕ ОТ СЪЮЗА НА 
АРХИТЕКТИТЕ НА РУСИЯ 
УС на САБ подкрепя предложението до ръководството на МСА за дискусия в рамките на 
Асамблеята през 2022 г. на повдигнатите в становището на Швейцарската национална 
секция и г-н Брекер, както и Съюза на руските архитекти, въпроси, като  счита че тази 
дискусия може да бъде полезна за бъдещето на съюза, и че тя е напълно в духа на 
демократичността и прозрачността в работата на тази организация.  

3.3. ДОКЛАДНА ЗАПИСКА ОТ ПРОФ.Д-Р АРХ. ТОДОР БУЛЕВ ЗА ПОЛЗВАНЕТО НА 
АРХИВА НА САБ 
УС на САБ реши: 

1.Да се учреди архитектурен архив на САБ. 
2.Възлага на арх. Салджиева в срок до 14 февруари да подготви предложение за 

статута на архива и реда за ползването на материалите.  

3.4. ИНФОРМАЦИЯ ЗА НОВОПРИЕТИ ЧЛЕНОВЕ НА САБ 
Дружество „Свободно практикуващи архитекти №15“ 
1. Арх. Боряна Вангелова Колева – р. 22.01.1989 г. 
2. Арх. Веселин Юриев Алексиев – р. 24.03.1989 г. 
3. Арх. Виолета Димова Попова – р. 24.06.1990 г. 
4. Арх. Георги Николаев Неделчев – р. 21.04.1986 г. 
5. Арх. Гергана Юлиева Спасова-Иванова – р. 19.11.1986 г. 
6. Арх. Дима Веселинова Иванова – р. 02.10.1988 г. 
7. Арх. Елица Димитрова Димитрова – р. 05.04.1989 г. 
8. Арх. Маргарита Асенова Димчева – 13.04.1988 г. 
9. Арх. Мая Павлинова Ковачева – 01.08.1990 г. 
10. Арх. Нина Дойчинова Толева-Новак – р. 02.12.1985 г. 



11. Д-р арх. Нина Милкова Илиева – р. 06.12.1973 г. 
12. Арх. Силвия Чернева – р. 12.06.1994 г. 
13. Арх. Таня Йорданова Кренчева – р. 17.07.1978 г. 
14. Арх. Таня Людмилова Митакева – р. 04.03.1987 г. 
15. Арх. Юлия  Красимирова Георгиева – р. 02.12.1985 г. 
Дружество „Архитектурна наука и образование“: 
1. Д-р арх. Петър Параскевов Петров – р. 20.05.1980 г. 
Дружество „УАСГ“: 
1. Арх. Велко Петев Стратиев – р. 21.06.1988 г. 

            

ПРОТОКОЛЧИК:    / п /                                      ПРЕДСЕДАТЕЛ НА УС НА САБ:    / п /       
            /АРХ.ВАНЯ ФУРНАДЖИЕВА/                                            /ПРОФ. Д-Р АРХ. ТОДОР 
БУЛЕВ/ 




